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Fråga till Kommunfullmäktige 22-05-05

Till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande om renoveringen av stora idrottshallen

Våra föreningarna som använder stora idrottshallen blev väldigt glada när
kommunfullmäktige biföll Socialdemokraternas motion om att renovera stora idrottshallen
i Bollebygd skola.
De och vi väntar nu på att detta genomförs.

Så min fråga är:
När kommer stora idrottshallen renovering vara färdig?

Peter Rosholm (S)
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